

Laiendatud kollektiivlepingu tingimuste teade

Avaldamise algus: 08.07.2026

Avaldamise lõpp: tähtajatu

Majandus- ja Kommunikatsiooniministeerium avaldab teadaande [kollektiivlepingu seaduse \(KLS\) § 4⁴ lõike 3](#) alusel.

Autoettevõtete Liit ja Eesti Transpordi- ja Teetöötajate Ametiühing leppisid kokku alljärgnevas:

Arvestades vajadust aidata kaasa bussijuhtide töötasu tõusule ja edendada kvaliteetse sõitjateveo teenuse pakkumist sotsiaalpartnerid AL ja ETTA leppisid kokku:

1. Muuta 13.01.2020 sõlmitud Sõitjateveo Üldtöökokkuleppe § 3 ja sõnastada see alljärgnevalt:

§ 3 Üldtöökokkuleppe kehtivus

1. Üldtöökokkuleppe jõustub 13.04.2020 aastal ning kehtib tähtajatult.

2. Muuta 13.01.2020 sõlmitud Sõitjateveo Üldtöökokkuleppe § 6 ja sõnastada see alljärgnevalt:

§ 6 Eritingimused (bussi-, trammi- ja trollijuhtide) töö- ja puhkeaja osas

1. Töötajale antakse üks kuni ühetunnine tööpäevasisene vaheaeg puhkamiseks ja einestamiseks.

2. Töötajale võib töö iseloomust tulenevalt anda mitte rohkem kui ühe tööpäevasisese vaheaja 3-tunnisena või pikemana juhul, kui on täidetud kõik järgmised tingimused:

a. vastav kokkulepe sisaldub ettevõtte kollektiivlepingus ja

b. vaheaeg hõlmab punktis 1 sätestatud vaheaja puhkamiseks ja einestamiseks ja

c. tööpäevasisesed vaheajad kokku ei ületa 47% töölepingus kokkulepitud tööaja normist arvestusperioodi kohta ja

d. tööpäevasisese vaheaja pikkus ei ületa 6 tundi.

3. Punktides 1 ja 2 sätestatud tööpäevasisest vaheajaga ei arvestata tööaja hulka, tööpäevasisesele vaheajale ja sealt tagasi liinile siirdumine ning muud tööalased tegevused enne ja pärast tööpäevasisest vaheajaga arvestatakse tööaja hulka.

4. Töötajate, kelle põhitööks on sõitjaid vedava üle üheksa istekohaga (kaasa arvatud juhi koht) mootorsõiduki juhtimine, iga-aastase puhkuse kestus koos lisapuhkusega on vähemalt 35 kalendripäeva.

3. Muuta 13.01.2020 sõlmitud Sõitjateveo Üldtöökokkuleppe lisa 1 § 8 ja sõnastada see alljärgnevalt:

§ 8. Alates 01.10.2024 on Ühenduse tegevusloa, liiniloa või avaliku teenindamise lepingu alusel töötavate busi-, trolli- ja trammijuhtide brutopalk (miinimum kuutasu) täistööajaga töötamise korral vähemalt 1400 € kuus, alates 01.04.2025 vastavalt vähemalt 1450 € kuus, alates 01.10.2025 vähemalt 1500 € kuus, alates 01.04.2026 vähemalt 1550 € kuus, alates 01.10.2026 vähemalt 1600 € kuus, alates 01.04.2027 vähemalt 1650 € kuus, alates 01.10.2027 vähemalt 1710 € kuus, alates 01.04.2028 vähemalt 1760 € kuus ja alates 01.10.2028 vähemalt 1820 € kuus.

4. Muudatused kehtivad alates 01.01.2027

Majandus- ja Kommunikatsiooniministeerium
Harju maakond, Tallinn, Kesklinna linnaosa, Suur-Ameerika tn 1, 10122
Telefon: 6256342
E-post: INFO@MKM.EE

Tedaande number 2621210